
 

 

 

Den Helder, 30 juli 2021 

 

Schriftelijk vragen (art. 36 Rvo) aan het college van burgemeester en wethouders 

over het vogelasiel.  

 

 

Geacht college, 

 

Via een artikel in het Noordhollands Dagblad van 30 juli 2021 vernamen we dat het 

vogelasiel nog steeds met allerlei problemen kampt die niet meer van deze tijd zijn. 

Als raad hebben we afgesproken en opdracht gegeven dat het vogelasiel zo spoedig 

mogelijk zou worden verhuisd en dat het er tot die tijd werkbaar zou blijven voor de 

vrijwilligers. 

 

In dit verband stellen wij u de volgende vragen: 

1. Hoe komt het dat de situatie in het vogelasiel nu nog steeds onwerkbaar is, zoals 

 in het krantenartikel is omschreven? 

2. Hoever zijn de plannen voor de bouw van de nieuwe voorziening gevorderd? 

3. Indien er geen voortgang is, waarom heeft het college de raad hierover niet 

 geïnformeerd? 

 

Wij verzoeken u om volledig onderbouwde antwoorden. 

 

Beter voor Den Helder 

Daniëlle Pater 

 


